
Zápis z porady vedení konané dne 22. 4. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Novotná Buršíková, Regner, Veselý, Bartošek, Křenek, Ledvinka, 

Kohoutková, Račanský  

Omluveni: Matyska, Holub, Dostál 

 

1. Viditelnost na webu  

– Pokud chceme mít některé lidi neviditelné, lze se domluvit s Janou Vojtovou.  

 

2. Kontrola úkolů pro divizní vedoucí 

– Úkoly byly splněny.  

 

3. Arcgis 

– Krátí se čas pro sjednání prodloužení smlouvy, je potřebné jednání urychlit.  

 

4. Malý ISEP pro CTT 

– Regner informoval o požadavcích CTT na vlastní informační systém. Počátkem 

května proběhne další jednání.  

 

5. Výjezdní zasedání 

– Křenek zveřejní prozatímní plán VZ, do příštího týdne očekává konkrétní návrhy 

(odpovídají vedoucí divizí). Kolem 2. května by měla být definitivní podoba 

programu.  

 

6. Ostatní 

– Call centrum – je nezbytné zajistit monitorování hovorů, aby byly služby opravdu 

profesionální a v případě sporu s uživateli mimo MU existoval záznam o komunikaci.  

– na RMU popadaly weby, ztratili nezálohovaná data – ověří Regner, dořeší 

s Kohoutkovou (odpovídá Regner a Kohoutková)  

– Carla – proběhla schůzka, snaha nastavit kompetence se skupinou Petra Glose 

CERIT SC – proběhla návštěva na ministerstvu, projekt asi bude z velké části 

financován i nadále.  

– Večerní kontrola budovy Botanická 68a - operátorky budou obcházet budovu 

s technikem, vyzvedne si ji technik. Je třeba zapisovat závady a předávat je 

provoznímu oddělení. Provozně vyřeší Valentová a Holub (odpovídá Holub). Podobné 

řešení na dislokacích je zatím nemožné. 

– Regner informoval o zájemci o práci, který ovládá návrhy HW a programování v php. 

Pokud by o něj měl někdo zájem, obrátí se na Regnera.  

Smlouva s lékařkami na RMU – Ledvinka zjistí od Sellnera, v jakém je smlouva 

stadiu. Rektorát musí vystavit objednávku, my provedeme rychlé připojení.  



– Došlo ke kolizi kompetencí v určování konfigurací počítačů na studovnách (dosud 

stanovoval konfigurace Kamil Malinka a jeho skupina), divizní (Křenek a Regner) se 

domluví, kdo ji bude určovat (odpovídají divizní)  

– Chybí nám evidence vyřízení požadavků, kdo odpovídá za dotažení do konce. 

– Výroční zpráva byla odevzdána k sazbě.  

– Byla podepsána smlouva ke Scale, s Říhou proběhne schůzka na místě, Křenek 

stanoví člověka ze své divize, který zjistí, jaké jsou možnosti. (odpovídá Křenek). 

Říha slíbil sdělit termín.  

– Prostor pro fotografování – je třeba stále vznášet dotaz na Říhu (odpovídá Kohoutková 

a Veselý)  

– Veselý navrhuje, abychom měli na jednom místě informace, co pro koho děláme. 

– Rozvojový projekt - je třeba změnit indikátory  - nutno zavčas zdůvodnit, nahlásit, 

bude jednat Kohoutková s Pištěkem. (odpovídá Kohoutková) 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 

 

 

 


